
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 27. august 2013: 

 

1. Nyt fra kassereren – skal vi tegne erhvervsforsikring mod misbrug af online-banking. Som 

erhvervskonto-bruger er vi ikke dækket. Vi fravalgte forsikringen. 

 

2. Emner til trænerspirer, træneruddannelse for 13-15 årige. Vi synes det er lige tidligt nok for 

vores løbere i den alder. 

 

3. Træning: Onsdagstræning fortsætter indtil vi går over til vintertid, dog ikke i uge 42. 

Derefter almindelig løbetræning hver onsdag som de foregående år under en eller anden 

form. Vi dropper natløb på poster 1 gang om måneden i november, december og januar, og 

løber almindelig træning alle onsdage. Til gengæld flere nat-træninger i februar og marts op 

mod sæsonstart. Skal der være mere teknik, opfølgning m.m.? Meget individuelle meninger 

og behov. Ingen endelig beslutning udover at vi i første omgang fortsætter som hidtil. 

 

4. Sæsonafslutningsfest: Vi sigter efter 8. november, Tina leder efter arrangører og sted. Dårlig 

akustik i lokalet på Bøgelund, hvor vi var sidste år. 

 

5. Klubture: Lille evaluering på påsketuren og klubturen til Holstebro.Næste år er der 

reserveret på Ringe Vandrerhjem i påsken, og vi kigger på muligheder til 2015. Ingen øvrige 

klubture planlagt i 2014 endnu. 

 

6. Arrangementer: DM stafet 2014 i Fovslet. Organisation: Stævneleder – Susanne + evt. en  

mere. Banelæggere – Henrik og Thomas.  

 

7. Korttegning: Professionel korttegner kommer til oktober. Første prioritet: Marielund m.m. 

Anden prioritet: Fovslet 

 

8. IT: Henrik og Annette trapper ned, Anders og Henrik U. er under oplæring. Vi har en IT-

gruppe med Anders, Henrik, Lars og Line som står for tidtagning, hjemmeside m.m. 

Nuværende hjemmeside-platform er ikke tidsvarende, og vi søger efter nye muligheder, der 

kan leve op til vores behov. Det skal være nemmere for flere at lægge nyheder m.m. op på 

den. 

 

9. Kolding-løbet: Lars, Susanne og Aase deltager i generalforsamling d. 29. august. Forventet 

overskud lidt mindre end tidligere år. Der er taget beslutning om chip-tidtagning fra næste 

år. Økonomi i løbet blev diskuteret. 

 

10. Mandags-træning for ungdomsløbere, vi arrangerer i september/oktober, et par gange 

sammen med Melfar i lighed med tidligere. 

 

11. Klubmesterskab dag/ungdomsdag: Vi prøver at arrangere i Frederikshåb d. 2/11 med 

formiddagsløb for alle, evt. også øvrige klubber. Madpakker, en sprint-træning i Billund og 

måske en tur i Lalandia. 

 

12. Madordning og betaling blev diskuteret. Der kan komme små justeringer i priserne. 

 

13. Materiel: Vi undersøger muligheden for at lave letvægts-emitposter til brug for klubtræning. 


